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Folketingets Finansudvalg
Christiansborg

Finansministeren

24. juni 2010

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 93 af 23. juni 2010 (Akt-
stykke 163, § 7).

Spørgsmål:

I forlængelse af finansministerens svar på spørgsmål nr. 46 af 18. juni 2010 (Akt-
stykke 163, § 7), bedes ministeren bekræfte, at regeringen ikke har nogen aktuelle 
planer om at leve op til valgløftet fra folketingsvalget i 2007 om at halvdelen af 
alle sygehuskvadratmetre skal være nye?

Svar:
Som de fremgår af besvarelsen af spørgsmål 46 indeholder regeringsgrundlaget fra 
2007 en forventning om, at omtrent halvdelen af de nuværende sygehusetageme-
tre over de kommende år kan erstattes af nybyggeri. 

Satsningen med ekstra 25 mia.kr. til sygehusinvesteringer betyder, at stort set 
samtlige større sygehuse i Danmark over de kommende år omfattes af nybyggerier 
og moderniseringer, jf. regeringsgrundlaget. 

Som det tegner sig realiseres der helt nye sygehuse i Aalborg, Gødstrup, Odense, 
Slagelse (psykiatri) og Hillerød. Og meget omfattende nybyggerier i Århus, Aaben-
raa og Køge. Og endelig store nybygnings- og ombygningsprojekter på Rigshospi-
talet, og i Viborg, Kolding, Herlev, Hvidovre og Roskilde (psykiatri). 

Hertil kommer projekter inden for regionernes almindelige anlægsrammer. 

Med venlig hilsen

Claus Hjort Frederiksen
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